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Aktuelle saker  
 
 
Saksopplysningar: 
 
 
Framlegg til vedtak: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 
 
Formannskapet - 87/2018 
 
FS - behandling: 
Det vart orientert om følgjande: 
Ordførar: 
· Formannskapet ønskjer at det vert gitt ei orientering i kommunestyret om 

Nordhordlandspakken. 
På bakgrunn av nytt møte i administrativ arbeidsgruppe i november vert det foreslått at 
denne orienteringa vert utsett til kommunestyremøtet i desember. 

· TV-aksjonen 2018. Ordførar oppfordrar medlemmene i formannskapet og kommunestyret til 
å ta del i innsamlinga.  
Sølvi Knudsen og Øyvind H. Oddekalv har kontakta næringslivet i kommunen og fått inn 
bidrag. 

· Spørsmål om byggesak i Løypetona - søkt om å heva byggehøgde på ei blokk. 
Administrasjonen svarte at det er for store endringar til at det vert behandla administrativt. 
Er på høyring og må behandlast politisk. 

· Møte i Planforum (statlege og regionale myndigheter) om Midtmarka og Rotemyra. Er kome 
langt i prosessen. 
Utfordring ved at Statens Vegvesen krev stort areal i planområdet.  

· Byvekstavtale - siste møte i september. Har sett ned administrativ gruppe til å arbeide vidare 
med prosjektet. 

· Nordhordlandspakken - snarleg oppstart av arbeidet med undergang på Holme. 
Nytt møte i kontaktutvalet i november. 

· Hatt møte om E39 Vågsbotn-Klauvaneset - ny rullering i NTP. 
Positivt at alle er tydeleg på at vegen Vågsbotn-Klauvaneset må prioriterast. Statens 
Vegvesen har starta opp kommuneplanarbeid - positive signal. 
Nils Marton Aadland opplyste at vedtak i fylkestinget er å prioritere denne strekningen. 

· Ordførar understreka kor viktig det var å kome i gang med arbeidet for å hindre flaum i 



 

 

Holtermandsvegen.  
Planane er klare og pengar er løyvd til tiltaket. 
 

· Sølvi Knudsen: 
 
Lest i pressa at foreldre til born i Dalemarka har fått avslag på søknad om gratis skuleskyss. 
Då skulen på Flatøy vart lagt ned, så vart søknad om gratis skuleskyss behandla politisk. 
Administrasjonen svarte at klage på vedtaket kan sendast til fylkesmannen. Det er ikkje noko 
nytt i denne saka. 

 
FS -  vedtak: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 
 
 
 
 
 
 


